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Gemeente Nijkerk – Besluitenlijst vergadering raadscommissie I van 7 december 2020

Aanvang 20.00 uur (online via videobellen)

Aanwezig: de voorzitter: B.H. Verbeek; de commissiegriffier: F.J.A. Meijer-de Leeuw; de leden: T.J. 
Blankesteijn (CDA), A.M. Boer (ChristenUnie-SGP), H.J. Bokkers (CDA), J.C. Doppenberg (VVD), A. 
Klompenhouwer (De Lokale Partij), J.J. Lok (ChristenUnie-SGP), P.M.C. van Loozen (De Lokale Partij), I.H. 
Moes (PRO21), J.B. Nijeboer-van Dijk (VVD), H. Rozema (ChristenUnie-SGP), R.J.L.M. Ruesen (PRO21), 
N.G. Staal (VVD). Verder zijn aanwezig namens het college: burgemeester G.D. Renkema (bij agendapunt 
4), de wethouders N. Aboyaakoub-Akkouh (bij agendapunt 4), M. Broekman- van der Pers (bij 
agendapunten 2 en 4), H.L. Dijksterhuis (bij agendapunt 4) en W. Oosterwijk (bij agendapunten 2, 3 en 4), 
met als ambtelijke ondersteuning J.W. van Noort (bij agendapunt 2), W. Groenendijk (bij agendapunt 3) en 
R. Lindeboom (bij agendapunt 4).

1. Opening en vaststelling van de agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Actualisatie PDV-beleid Regio Foodvalley 2020-2025 (2020-082) 
Tijdens de bespreking komen onder andere de volgende zaken aan de orde:
- De verlaging van de minimale maatvoering per vestiging in de 8 PDV-concentratiegebieden;
- De mogelijkheden om af te wijken van dit beleid en maatwerk te bieden;
- De opgenomen bepalingen over het aandeel branchevreemd per winkeloppervlak;
- De betekenis van dit beleid voor de gemeente Nijkerk.

De commissieleden geven aan zich te kunnen vinden in het voorstel om geen wensen en bedenkingen in te 
dienen over het geactualiseerde PDV-beleid. Het voorstel kan wat de commissie betreft daarom zonder 
debat worden geagendeerd voor de raadsvergadering van 10 december 2020.

3. Ontwikkelbeeld 2030-2040 Regio Amersfoort (2020-087) 
De commissieleden bespreken het voorstel. Ze geven allen aan het belangrijk te vinden dat de gemeente 
Nijkerk zelf de regie, beleidsvrijheid en bevoegdheid houdt om te bepalen of ontwikkelingen passend zijn bij 
de maat en schaal van de gemeente Nijkerk en waarbij kwaliteit boven kwantiteit gaat. 

De commissieleden stellen vragen bij het voorgestelde proces en bijbehorend tijdpad voor de tweede fase, 
waarbij het de bedoeling is zonder besluitvorming door de raden een concept Ontwikkelbeeld in te brengen 
als bouwsteen voor een nieuw te vormen kabinetsakkoord. Volgens de commissie ontbreekt hierbij de 
democratische legitimiteit en worden de raden buitenspel gezet. 

De commissie onderschrijft het belang van regio Amersfoort om de urgentie en de opgaven kenbaar te 
maken richting het Rijk, maar volgens de commissie zou het toezenden van de analyse en urgentie van de 
opgaven (vooralsnog) voldoende zijn.

De heer Staal stelt voor om te komen met een raadsbreed gedragen amendement, waarin bovengenoemde 
punten worden opgenomen. De overige commissieleden kunnen zich hierin vinden. De heer Staal zal een 
eerste opzet maken en dit met de andere fracties bespreken.

Tijdens de bespreking komen verder nog een aantal andere punten aan de orde, zoals:
- Verzoek om nadere toelichting bij het vertrekpunt voor wonen (wat is nu de werkelijke woningbehoefte);
- Behoefte aan een nadere concretisering en verduidelijking van het afwegingskader;
- Woondeal Regio Amersfoort (wat is stand van zaken);
- Participatie(proces).

Het onderwerp staat met debat op de agenda van de raadsvergadering van 10 december 2020 en dat blijft 
wat de commissie betreft vooralsnog zo.
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4. 2e Bestuursrapportage 2020 (2020-086)
De commissie bespreekt het raadsvoorstel. Zij spreekt haar waardering uit over de nieuwe en meer 
uitgebreide opzet van de bestuursrapportage. 

Tijdens de bespreking komen onder andere de volgende zaken aan de orde:
- Het tijdstip van rapporteren (de auditcommissie wordt gevraagd nog een keer te kijken naar de p&c 

cyclus en de momenten van rapporteren); 
- Hoe doelstellingen ondanks de huidige coronasituatie toch kunnen worden gehaald;
- Besteding van de ontvangen ‘coronagelden’;
- De (uitputting van de) algemene reserve;
- De beschikbaarheid van een overzicht met daarop alle AED-locaties in de gemeente Nijkerk;
- De ontwikkeling van de Havenkom (de wethouder geeft aan dat de raad hierover dit jaar nog een 

informatiebrief kan verwachten);
- De eerder gedane toezegging van wethouder Oosterwijk om inzicht te geven in de onderbouwing van de 

kosten voor omgevingsvergunningen en in de kostendekkendheid van de leges daarvoor; 

De wethouders Oosterwijk, Broekman-van der Pers en Dijksterhuis geven een reactie op de gestelde 
vragen. 

Het voorstel kan wat de commissie betreft zonder debat worden geagendeerd voor de raadsvergadering van 
10 december 2020.

5. Sluiting
De vergadering wordt om 22.55 uur gesloten.

Opgesteld te Nijkerk op 8 december 2020.

De commissiegriffier, De voorzitter,

F.J.A. Meijer-de Leeuw B.H. Verbeek


